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1  Αυξανόμενα κρούσματα βίας σε νοσοκομεία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

Επιφάνεια: 338.67 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αυξανόμενα 
κρούσματα βίας 
σε νοσοκομεία
Αντίδραση των γιατρών

Ανησυχία και ενεργοποίηση του Πα
νελληνίου Ιατρικού Συλλόγου προ- 
καλεί η διαρκής αύξηση των περι
στατικών βίας εις βάρος του προ
σωπικού των νοσοκομείων της χώ
ρας. Ηδη, μέσα στο πρώτο τρίμηνο 
του 2019 έχουν καταγγελθεί του
λάχιστον έξι σοβαρά περιστατικά 
βίαιων επιθέσεων σε νοσοκομεία. 
Για την ανάσχεση του φαινομένου, 
ο ΠΙΣ ξεκινάει καμπάνια ενημέρω
σης και ευαισθητοποίησης των πο
λιτών με ειδικές αφίσες. Σελ. 7
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1  Αυξανόμενα κρούσματα βίας σε νοσοκομεία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

Αυξάνονται διαρκώς 
τα περιστατικά βίας 
στα νοσοκομεία
Λεκτική και φυσική βία από ασθενείς 
ή συνοδούς ασθενών εκτιμάται ότι 
έχει αντιμετωπίσει τους τελευταίους 
12 μήνες τουλάχιστον ένας στους 
τέσσερις γιατρούς των Τμημάτων 
Επειγόντων Περιστατικών νοσο
κομείων. Τα περιστατικά βίας σε 
βάρος προσωπικού των νοσοκο
μείων αποτελούν χρόνιο πρόβλημα 
για όλα τα συστήματα υγείας της 
Ευρώπης και, σύμφωνα με τον Πα
νελλήνιο Ιατρικό Σύλλογο, παρότι 
το φαινόμενο θεωρείται σχετικά 
νέο στη χώρα, είναι εξελισσόμενο 
και τα τελευταία χρόνια παρουσιάζει 
διαρκή αύξηση.

Οι καταγγελίες για περιστατικά 
βίας εντός των χώρων των νοσο
κομείων από συγγενείς ασθενών 
είναι πλέον ένα πολύ συχνό φαι
νόμενο. Ηδη τους πρώτους τρεις 
μήνες του 2019 καταγγέλθηκαν 
τουλάχιστον έξι ιδιαίτερα σοβαρά 
περιστατικά βίας εις βάρος υπαλ
λήλων νοσοκομείων. Τέλη Μαρ
τίου, δύο μεθυσμένοι Ρομά γρον- 
θοκόπησαν άσχημα έναν υπάλ
ληλο προσωπικού ασφαλείας του 
Νοσοκομείου Παίδων Πατρών Κα- 
ραμανδάνειο, ενώ έσπασαν και 
τις τζαμαρίες του Τμήματος Επει
γόντων Περιστατικών, επειδή 
τους ζήτησαν να μην κάνουν φα
σαρία. Μέσα Φεβρουάριου, οι ερ
γαζόμενοι στο Νοσοκομείο Παί
δων «Αγία Σοφία» πραγματοποί
ησαν συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
για τα περιστατικά βίας, με αφορ
μή ένα παρόμοιο περιστατικό με 
θύτη πατέρα παιδιού και θύμα 
έναν γιατρό, που είχε καταγγελθεί 
στο «Αγία Σοφία». Την ίδια πε
ρίοδο, ένας γιατρός στο Γενικό 
Νοσοκομείο Καβάλας έπεσε θύμα 
άγριου ξυλοδαρμού από γιο ασθε
νούς με καρκίνο τελικού σταδίου, 
ο οποίος απεβίωσε. Τον Ιανουάριο, 
ασθενής μαχαίρωσε νοσηλεύτρια 
στο νοσοκομείο Ερυθρός Σταυρός, 
ενώ νοσηλεύτρια και γιατρός στο

Σισμανόγλειο δέχτηκαν άγρια επί
θεση από άνδρα που έφερε τη γυ
ναίκα του στο νοσοκομείο για να 
εξετασθεί.

Για την ανάσχεση του φαινομέ
νου, ο Πανελλήνιος Ιατρικός Σύλ
λογος ξεκινά το επόμενο διάστημα 
καμπάνια ενημέρωσης για την 
ευαισθητοποίηση των πολιτών. 
Σε πρώτη φάση, η καμπάνια πε
ριλαμβάνει ειδικές αφίσες με συν
θήματα κατά της βίας εναντίον 
του προσωπικού των νοσοκομείων. 
Οι αφίσες αυτές θα διανεμηθούν 
σε όλα τα δημόσια νοσοκομεία 
της χώρας, ώστε να αναρτηθούν 
σε εμφανή σημεία στους χώρους 
τους, ενώ θα σταλούν και στους 
ιατρικούς συλλόγους-μέλη του ΠΙΣ 
προκειμένου με τη σειρά τους να 
τις προωθήσουν σε χώρους που 
επισκέπτεται το κοινό. Οπως δή-

Εκστρατεία ενημέρωσης 
και ευαισθητοποίησης 
των πολιτών 
ξεκινά ο Πανελλήνιος 
Ιατρικός Σύλλογος.
λωσε, με αφορμή την καμπάνια, 
ο πρόεδρος του ΠΙΣ Αθανάσιος 
Εξαδάκτυλος, «η Ιατρική είναι από 
τη φύση της συνυφασμένη με τον 
ανθρώπινο πόνο και την αγωνία, 
και γι’ αυτό πρέπει να ασκείται με 
ηρεμία και σεβασμό προς ασθενείς 
και γιατρούς. Οφείλουμε όλοι να 
αντιμετωπίσουμε με ενεργές δρά
σεις το φαινόμενο της βίας, ώστε 
να το ανακόψουμε και να αποτρέ
ψουμε την επέκτασή του στα νο
σοκομεία».

Αξίζει να σημειωθεί ότι ο ΠΙΣ 
έχει επισήμως αιτηθεί στο υπουρ
γείο Υγείας να θέσει τη συγκεκρι
μένη δράση υπό την αιγίδα του.

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ
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1  Δίνουν κίνητρα για να γυρίσουν στην πατρίδα οι
γιατροί

Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-04-2019

Επιφάνεια: 304.25 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δίνουν κίνητρα για 
να γυρίσουν σιην 
πατρίδα οι γιατροί

Ε
ργασιακό καταφύγιο σε 
χώρες της Ευρώπης 
έχουν βρει πάνω από 
18.000 Ελληνες γιατροί, δο

κιμάζοντας τις αντοχές του 
ΕΣΥ. Ο υπουργός Υγείας Αν- 
δρέας Ξανθός χαρακτήρισε 
«πραγματική απειλή για την 
ομαλή λειτουργία 
του ΕΣΥ την έλλειψη 
ειδικευόμενων για
τρών» και επεσήμα- 
νε πως πρέπει να προσπαθή
σουμε να αντιστρέφουμε το 
φαινόμενο της ιατρικής με
τανάστευσης, χωρίς πάντως 
να υπάρχουν πολλές δυνα
τότητες.
Ο υπουργόςΥγείας,πουχθες 
περιόδευσε σε Καστοριά, Κο
ζάνη, Πτολεμαΐδα και Εδεσσα, 
σε δηλώσεις του τόνισε πως 
οι 2.500 προσλήψεις ιατρικού 
και νοσηλευτικού προσωπι
κού για το 2019 προχωρούν 
κανονικά. «Οι προσλήψεις 
θα ανακουφίσουν σημαντικά 
τη λειτουργία του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας και ειδι
κότερα των περιφερειακών 
νοσοκομείων της χώρας» 
είπε.
Μιλώντας στη διοίκηση, στους 
γιατρούς, στους νοσηλευτές 
και σε όλο το προσωπικό του 
Νοσοκομείου Καστοριάς, είαε 
πως «από το 2019 και μετά 
θα υπάρχει μεγαλύτερη δυ
νατότητα αντικατάστασης 
προσωπικού όταν συνταξιο- 
δοτείται από οποιαδήποτε 
θέση του ΕΣΥ, σε σχέση απο
χώρησης - πρόσληψης ένα 
npos ένα». Χαρακτήρισε, δε, 
«πραγματική απειλή για την 
ομαλή λειτουργία του ΕΣΥ 
την έλλειψη ειδικευόμενων 
γιατρών» σε πολλές δευτερο
βάθμιες μονάδες υγείας της 
χώρας.
«Πρέπει να αντιστρέψουμε 
το φαινόμενο της ιατρικής

μετανάστευσης των Ελλήνων 
γιατρών, που αστόν τη στιγμή 
αγγίζουν τα 18.000 άτομα, 
τα οποία εργάζονται στην 
Κεντρική και στη Βόρεια Ευ
ρώπη» τόνισε. Οπως πρόσθε- 
σε, «μπορούμε να προσφέ
ρουμε κίνητρα για την εκπαί

δευσή τους, βελτιώ
νοντας κάπως το 
μισθολογικό τους 
κλιμάκιο», εμφανί

στηκε πάντως επιφυλακτικός 
ως npos την αποτελεσματι- 
κότητάτους. Εξήγησε, δε, ότι 
«δεν υπάρχει δυνατότητα η 
χώρα να μπορε ί να πληρώσει 
τις αμοιβές που ισχύουν στις 
χώρες όπου εργάζονται».
Ο υπουργός Υγείας εξήρε τη 
στάση των εργαζομένων στη 
δημόσια υγεία στα χρόνια 
των μνημονίων και αναφέρ
θηκε στον ρόλο των περιφε
ρειακών νοσοκομείων, όπως 
αυτό της Καστοριάς, που εφη
μερεύουν όλο το 24ωρο, χω
ρίς να υπάρχει η εναλλακτική 
επιλογή των ιδιωτικών μονά
δων υγείας, και παρ’ όλα αυ
τά καλύπτουν ασθενείς με 
μια ευρεία γκάμα περιστατι
κών.
Σε ό,τι αφορά τη λειτουργία 
του κέντρου αποκατάστασης 
στο Αργος Ορεστικό, ο κ. Ξαν
θός ανακοίνωσε ότι το επό
μενο διάστημα «θα λειτουρ
γήσει μονάδα κλειστής νο
σηλείας με 16 κρεβάτια», ενώ 
έχουν γίνει οι προσλήψεις 
του επιστημονικού και του 
νοσηλευτικού προσωπικού. 
Επίσης, τόνισε πως ήδη «τρέ
χει» η πρόσληψη 30 φυσιά- 
τρων που θα στελεχώσουν 
τόσο το κέντρο αποκατάστα
σης στο Αργος Ορεστικό όσο 
και στο Αμύνταιο και σε άλλες 
μονάδες που ήδη ξεκίνησαν 
τη λειτουργία τους.

ΕΥΡΗΣΤΣΟΥΜΗΣ

ΥΠ. ΥΓΕΙΑΣ

Το υπουργείο Υγείας «επιστρατεύει» κίνητρα για την 
αντιστροφή του φαινομένου της ιατρικής μετανάστευσης
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1  Τι αλλάζει στην αποζημίωση θεραπειών ειδικής
αγωγής

Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-04-2019

Επιφάνεια: 581.66 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αποπληρώνο
νται σιγά 
σιγά όλοι 
οι δικαιούχοι 
για θεραπείες 
ειδικής 
αγωγής

Τι αλλάζει στην αποζημίωση 
θεραπειών ειδικής αγωγής
Ηλεκτρονικά η εκτέλεση των γνωματεύσεων 
και η πληρωμή των ασφαλισμένων του ΕΟΠΥΥ

Της
ΔΗΜΗΤΡΑΣ
ΕΥΘΥΜΙΑΔΟΥ
defthimiadou
©ethnos.gr

Α
λλάζει από τις 10 Μάίου η διαδικασία εκτέ
λεσης και αποζημίωσης των γνωματεύσε
ων για τις θεραπείες ειδικής αγωγής.

Η διαδικασία θα γίνεται ηλεκτρονικά γιατην εκτέ
λεση των γνωματεύσεων και την πληρωμή των 
ασφαλισμένων του ΕΟΠΥΥ, ειδικά των γονέων τα 
παιδιά των οποίων έχουν ανάγκη τις ειδικές θε
ραπείες σε εργοθεραπευτές, λογοθεραπευτές, 
ψυχολόγους κ.λπ.
Να σημειωθεί ότι εδώ και μήνες οι γονείς βρίσκο
νταν σε αναμονή για χρήματα που διεκδικούσαν 
από τον ΕΟΠΥΥ, καθώς, παρά το ότι είχαν πληρώ
σει οι ίδιοι τις θεραπείες των παιδιών τους, δεν 
εισέπρατταντην αποζημίωση από τον Οργανισμό. 
Αυτό συνέβη επειδή δεν είχαν ενσωματωθεί οι 
αλλαγές που έπρεπε στον ΕΟΠΥΥ, δεδομένου ότι 
οι επαγγελματίες του κλάδου της Ειδικής Αγωγής 
αρνούνταν να πληρώνονται με voucher.

Τροπολογία
Το «Εθνος» είχε αναδείξει, μάλιστα, ότι πάνω από 
300.000 ασφαλισμένοι του ΕΟΠΥΥ περίμεναντα 
χρήματά τους από τον Οργανισμό. Τελικώς, έπει
τα από ψήφιση στη Βουλή ειδικής τροπολογίας 
στις αρχές Απριλίου, αποπληρώνονται σιγά σιγά 
όλοι οι δικαιούχοι τόσο για θεραπείες ειδικής 
αγωγής όσο και για προμήθεια γυαλιών 
οράσεως, ενώ, με βάση τις τελευταίες 
εκτιμήσεις από τον Οργανισμό, δικαι
ούχοι για να εισπράξουν χρήματα από 
θεραπείες αλλά και γυαλιά οράσεως 
είναι περίπου 350.000 ασφαλισμένοι.
Η τροπολογία προέβλεπε ότι οι δαπάνες που υπο
βλήθηκαν ή θα υποβληθούν μέχρι τις 30 Ιουνίου 
2019, με ατομικά αιτήματα στις Περιφερειακές 
Διευθύνσεις του ΕΟΠΥΥ, σχετικά με την χορήγη
ση οπτικών-γυαλιών οράσεως και την παροχή 
υπηρεσιών ειδικής αγωγής, δύνανται να αποζη
μιώνονται και απευθείας στους δικαιούχους ασφα
λισμένους, κατά παρέκκλιση του σχετικού νόμου. 
Αξιοσημείωτο είναι επίσης ότι η απόφαση γιατην

εξόφληση των ασφαλισμένων ελήφθη με διαδι- 
κασίες-εξπρές, μετά τις έντονες διαμαρτυρίες 
ασφαλισμένων του ΕΟΠΥΥ τόσο στην κεντρική 
διοίκηση του Οργανισμού όσο και στις Περιφε
ρειακές Διευθύνσεις.
Πλέον, όπως ανακοίνωσε ο ΕΟΠΥΥ, ξεκινά η 
εφαρμογή της ηλεκτρονικής γνωμάτευσης για 
ειδικές θεραπείες παιδιών και εφήβων. 
Συγκεκριμένα, για την εκτέλεση των πράξεων ο 
δικαιούχος μπορεί να πάει σε οποιονδήποτε θερα
πευτή της επιλογής του, προσκομίζοντας την εκτύ
πωση ins ηλεκτρονικής γνωμάτευσης. Το θερα
πευτήριο, είτε αφορά σε φυσικό πρόσωπο είτε 
αφορά σε εταιρεία, συνδέεται με τους προσωπικούς 
κωδικούς πρόσβασης στην εφαρμογή και εμφα
νίζει την εγκεκριμένη από τους αρμόδιους ελεγκτές 
γνωμάτευση γιατην αποζημίωση των πράξεων. 
Το θεραπευτήριο δίνει στον δικαιούχο την από
δειξη παροχής υπηρεσιών και εκτύπωση παρα
στατικού εκτέλεσης από την εφαρμογή στην οποία 
αναγράφονται πόσες και ποιες θεραπευτικές 
πράξεις εκτέλεσε. Η εκτύπωση αυτή υπογράφεται 
τόσο από τον θεραπευτή όσο και από τον δικαι
ούχο - στην προκειμένη περίπτωση από τον γο
νέα. Στη συνέχεια ο δικαιούχος υποβάλλει στην 
Περιφερειακή Διεύθυνση ΕΟΠΥΥ αίτημα αποζη

μίωσης μαζί με τα παραπάνω δικαιολογητικά για 
να πάρει τα χρήματα που δικαιούται.
Οπως επισημαίνεται από τον ΕΟΠΥΥ, μετά τις 10 
Μάίου 2019 όλες οι εκτελέσεις και αποζημιώσεις 
ηλεκτρονικών γνωματεύσεων ειδικής αγωγής θα 
γίνονται υποχρεωτικά με τη συγκεκριμένη διαδι
κασία. Να σημειωθεί ότι στόχος του υπουργείου 
Υγείας είναι όλες οι διαδικασίες και αποζημιώσεις 
στο άμεσο μέλλον να γίνονται ψηφιακά ·

Απόφαση για την εξόφληση των 
ασφαλισμένων ελήφθη με 6ia6iKaaies 
εξπρές, μετά tis έντονες διαμαρτυρίεβ
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1  14 μήνες με αναστολή στον αμετανόητο χρυσαυγίτη
ρατσιστή γιατρό

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-04-2019

Επιφάνεια: 196.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΠΙΓΡΑΦΗ ΣΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΟΥ ΑΝΕΦΕΡΕ ΟΤΙ «ΟΙ ΕΒΡΑΙΟΙ ΕΙΝΑΙ ΑΝΕΠΙΘΥΜΗΤΟΙ»

14 μ rives με αναστολή στον αμετανόητο χρυσαυγίτη ρατσιστή γιατρό
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ υπόθεση σε «σκευωρία» αντιφασιστών, με το ότι το πανό που υπήρχε έξω από το γραφείο λονίκπς με τον συνδυασμό του χρυσαυγίτη

δικαστήριο να μειώνει την πρωτόδικη ποινή του δεν ήταν δικό του, ενώ σχετικά με τα 12 Νικ. Χρυσομάλλπ. Τον εν λόγω... γιατρό είχε
ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΓΙΑΤΡΕΙΑ για τους φασί- του από 16 σε 14 μήνες φυλάκισης, με ανα- μαχαίρια, τα τρία ξιφίδια, τη σημαία και τα καταδικάσει το 2014 και το Τριμελές Εφετείο
στες... Αμετανόητος εμφανίστηκε χθες στο στολή. Πρόκειται για νευρολόγο του ΕΟΠΥΥ ενδύματα με ναζιστικά σύμβολα αλλά και το Κακουργημάτων Θεσσαλονίκης σε φυλάκιση
Τριμελές Πλημμελειοδικείο Θεσσαλονίκης, ο οποίος είχε κολλήσει έξω από το ιατρείο υλικό της Χρυσής Αυγής, της δικτατορίας και πέντε ετών επειδή συνταγογραφούσε ναρ-
όηου δικάστηκε σε δεύτερο βαθμό, ο 62χρο- του την επιγραφή «Οι Εβραίοι είναι ανεπιθύ- του Χίτλερ που βρέθηκαν στο σπίτι του είχε κωτικά χάπια με τη σέσουλα... σε τοξικομανή,
νος σήμερα γιατρός που τον Μάρτιο του μητοι». Σε βάρος του είχαν απαγγελθεί κατη- δηλώσει πως είναι συλλέκτης. Καταπέλτπς σε βάρος του, τότε, ο εισαγγελέ-
2014 είχε αναρτήσει ρατσιστική επιγραφή γορίες για παραβάσεις των νόμων περί φυλε- Ο ίδιος μπορεί να αρνείται σχέσεις με ας της έδρας Βασίλης Φλωρίδης είχε τονίσει
έξω από το ιατρείο όπου εργαζόταν, στη Νέα τικών διακρίσεων στον χώρο εργασίας, περί τη Χρυσή Αυγή, όμως ήταν υποψήφιος πε- στην αγόρευσή του ότι «ο κατηγορούμενος
Μηχανιώνα. Απολογούμενος απέδωσε την ρατσισμού και περί όπλων. Ο ίδιος ισχυρίζεται ριφερειακός σύμβουλος στην Π.Ε. Θεσσα- είναι επικίνδυνος για την κοινωνία». Ν.ΦΩΤ.
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1  Σε εξέλιξη η διαπραγμάτευση για την πώληση του
«Ντυνάν»

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,21,26 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-04-2019

Επιφάνεια: 684.31 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΑ ΤΟ «ΝΤΥΝΑΝ»

Τι ζητεί η Πειραιώς 
από το Ιδρυμα Ωνάση
Εγγυήσεις από το Ιδρυμα Ωνάση για 
την εξυπηρέτηση ίων υποχρεώσε
ων του νοσοκομείου «Ερρίκος Νιυ- 
νάν» και μετά ιη μεταβίβασή του 
στο Δημόσιο ζητεί η Τράπεζα Πει
ραιώς. Σελ. 26

Σε εξέλιξη η διαπραγμάτευση 
για την πώληση του «Ντυνάν»
Τι ζητεί η Τράπεζα Πειραιώς από το Ιδρυμα Ωνάση

Συνεχίζεται το παζάρι μεταξύ Τρά
πεζας Πειραιώς και Ιδρύματος Ωνά
ση, ώστε να κλείσει η πώληση του 
«Ερρίκος Ντυνάν» με τρόπο που 
θα διασφαλίζει την τράπεζα μετά 
τη μεταβίβαση του νοσοκομείου 
στο Δημόσιο, στο πλαίσιο της πρω
τοφανούς συμφωνίας που επέβαλε 
η κυβέρνηση. Η βελτιωμένη προ

σφορά του Ιδρύματος Ωνάση αγ
γίζει τα 80 εκατ., όταν η Πειραιώς 
αποτιμά το «Ντυνάν» στα 110 εκατ. 
Παράλληλα, ζητεί εγγυήσεις για 
την καταβολή του τιμήματος και 
την αποπληρωμή ομολογιακού 
του νοσοκομείου από το Ιδρυμα 
Ωνάση, μετά τη μεταβίβαση του 
«Ντυνάν» στο κράτος. Σελ. 26
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1  Σε εξέλιξη η διαπραγμάτευση για την πώληση του «Ντυνάν»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,21,26 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

Τα παράδοξα της πρωτοφανούς 
συμφωνίας για το «Ερ. Ντυνάν»
Τι ζητεί η Πειραιώς από το Ιδρυμα Ωνάση για να ολοκληρωθεί το deal

Η Πειραιώς ζητεί από το Ιδρυμα Ωνάση εγγυήσεις που θα εξασφαλίζουν ότι τόσο η καταβολή ίου τιμή
ματος όσο και η εξυπηρέτηση των χρεών του νοσοκομείου θα αποπληρώνονται και μετά ιη μεταβίβαση 
ιης κυριότητας ίου «Ντυνάν» στο Δημόσιο.

Της ΕΥΓΕΝΙΑΣ ΤΖΩΡΤΖΗ

Σε ένα μακράς διάρκειας παζάρι 
βρίσκεται η Τράπεζα Πειραιώς 
με το Ιδρυμα Ωνάση προκειμένου 
να κλείσει η πώληση του νοσο
κομείου «Ερρίκος Ντυνάν», με 
τρόπο που αφενός μεν θα ικα
νοποιεί την επιθυμία της κυβέρ
νησης να περάσει η μονάδα στον 
έλεγχο του Δημοσίου, αφετέρου 
δε να εξασφαλίζεται η τράπεζα.

Η επιθυμία της κυβέρνησης 
να γίνει το «Ντυνάν» δημόσιο 
νοσοκομείο μέσα από την πρω
τοφανή συμφωνία με το Ιδρυμα 
Ωνάση που υποχρεώθηκε να 
υποβάλει προσφορά με σκοπό 
να το αποκτήσει και να το με
ταβιβάσει στη συνέχεια στο κρά
τος, ήταν και ο λόγος που απέ
τρεψε οποιονδήποτε άλλο σο
βαρό διεκδικητή να σημμετάσχει 
στον διαγωνισμό. Οι μόνες προ
σφορές που υποβλήθηκαν στον 
διαγωνισμό, ο οποίος ξεκίνησε 
ένα χρόνο πριν, ήταν αυτές του 
Ιδρύματος Ωνάση και ενός ακό
μη βουλγαρικού fund, που αξιο
λογήθηκε ως μη αξιόπιστο.

Με βάση τις πληροφορίες, η 
προσφορά του Ιδρύματος Ωνάση 
έπειτα από βελτιώσεις προσδιο
ρίζεται κοντά στα 80 εκατ. ευρώ 
και μέρος της αποπληρωμής 
προτείνεται να γίνει από τα ετή
σια έσοδα του νοσοκομείου, γε
γονός που σύμφωνα με τις ίδιες 
πληροφορίες δεν γίνεται απο
δεκτό από την Τράπεζα Πειραι
ώς. Να σημειωθεί ότι η Τράπεζα 
Πειραιώς έχει αποτιμήσει το 
«Ερρίκος Ντυνάν» στα 110 εκατ. 
ευρώ και, παρά το γεγονός ότι 
η διοίκηση της τράπεζας έχει 
διαμηνύσει ότι δεν πρόκειται 
να συνομολογήσει σε μια προ
σφορά που θα είναι πολύ κατώ
τερη από την αξία που η Πει
ραιώς το έχει εγγράψει στα βι
βλία της, οι συζητήσεις συνε
χίζονται υπό το βάρος και των 
πολιτικών πιέσεων που έχουν 
ασκηθεί.

Σύμφωνα με πληροφορίες, η 
Τράπεζα Πειραιώς ζητεί από το 
Ιδρυμα Ωνάση εγγυήσεις προ
κειμένου να διασφαλιστεί ότι

Η βελτιωμένη 
προσφορά
του Ιδρύματος Ωνάση 
προσεγγίζει τα 80 
εκατ. ευρώ, όταν 
η Πειραιώς αποτιμά 
το «Ντυνάν» 
στα 110 εκατ. ευρώ.
το τίμημα για την εξαγορά του 
«Ντυνάν», αλλά και οι οφειλές 
που έχει προς την Τράπεζα Πει
ραιώς με τη μορφή ομολογιακού 
δανείου, θα εξυπηρετούνται κα
νονικά, ακόμη και όταν το νο

σοκομείο περάσει στην κυριό
τητα του Δημοσίου. Σύμφωνα 
με τις ίδιες πληροφορίες, η δι
οίκηση της Τράπεζας Πειραιώς 
δεν θεωρεί επαρκή εγγύηση τη 
νομοθετική ρύθμιση για το θέμα 
που προτείνεται από την πλευρά 
του αγοραστή, με το σκεπτικό 
ότι ο νόμος μπορεί να αλλάξει 
και δεν διασφαλίζει ότι η τρά
πεζα θα πάρει τα λεφτά της από 
την όλη διαδικασία. Στη βάση 
αυτή επιχειρεί να δεσμεύσει το 
Ιδρυμα Ωνάση, η έδρα του οποί
ου είναι στο Βαντούζ του Λι
χτενστάιν, ώστε να εγγυηθεί το 
ίδιο την αποπληρωμή του τιμή
ματος σε περίπτωση που το Δη
μόσιο αθετήσει την υποχρέωσή 
του όταν το νοσοκομείο περάσει

στην ιδιοκτησία του. Να σημει
ωθεί ότι τον Δεκέμβριο του 2017 
μέρος του βραχυπρόθεσμου δα
νεισμού μετατράπηκε σε μα
κροπρόθεσμο με την έκδοση 
ομολογιακού δανείου ύψους 78 
εκατ. ευρώ, ενώ οι λειτουργικές 
ανάγκες του Δημοσίου ανέρ
χονται σε 45 εκατ. ευρώ τον 
χρόνο. Το 2017 επίσης με βάση 
τα τελευταία διαθέσιμα στοιχεία 
κατεγράφη αρνητικό EBITDA 
(ζημίες προ τόκων, φόρων, επεν
δυτικών αποτελεσμάτων και 
αποσβέσεων) 6,9 εκατ. ευρώ και 
οι ζημίες μετά από φόρους, αν 
και περιορίστηκαν, διαμορφώ
θηκαν σε 13,5 εκατ. ευρώ. Τα 
ίδια κεφάλαια είναι αρνητικά 
κατά 19,5 εκατ. ευρώ.
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1  Κόβουν γιατρό, φάρμακα γιατί δεν έχουν χρήματα
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

Επιφάνεια: 449.85 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΕΥΝΑ: TO 15,6% ΜΕ ΧΡΟΝΙΟΉ ΠΑΡΟΔΙΚΟ ΝΟΣΗΜΑ ΔΕΝ ΠΗΓΕ ΣΕ ΙΑΤΡΕΙΟ ΕΠΙ 12 ΜΗΝΕΣ

Κόβουν γιατρό, φάρμακα 
γιατί δεν έχουν χρήματα
Δ

εν πηγαίνουν οι Ελληνες στο 
γιατρό, λόγω οικονομικής 
δυσπραγίας. Το αποτέλεσμα 
αυτό προέκυψε από νέα μελέτη για 

τη σχέση γιατρού - ασθενούς, η οποία 
πραγματοποιήθηκε από το Ινστιτούτο 
Επικοινωνίας και Αλφαβητισμού στην 
Υγεία και στα ΜΜΕ (HIT). Συγκεκρι
μένα, το 15,6% των συμμετεχόντων 
με κάποιο χρόνιο ή παροδικό νόσημα 
δεν επισκέφθπκε γιατρό τους τελευ
ταίους 12 μήνες, δηλώνοντας πως η 
αιτία ήταν ότι δεν είχε χρήματα για 
την επίσκεψη. Ακόμη, ένα σημαντικό 
ποσοστό (34,8%) αναφέρει πως δεν 
επισκέφθπκε γιατρό καθώς γνωρίζει τι 
πρέπει να κάνει λόγω προηγούμενης 
εμπειρίας, ενώ το 63,3% θεώρησε ότι 
δεν είναι κάτι σοβαρό. Η πανελλαδική 
μελέτη διεξήχθη το διάστημα 22-1 - 
2019 έως 20-2-2019, με στόχο τη σε 
βάθος καταγραφή των στάσεων και 
απόψεων των ασθενών χρόνιων και 
παροδικών νοσημάτων ως προς την 
επικοινωνία τους με το γιατρό τους, 
τη συνάντηση εμποδίων και τη συμ
μόρφωσή τους με τη φαρμακευτική 
αγωγή.

Παρενέργειες
Οπως προκύπτει από τα αποτελέσμα
τα της μελέτης, ο οικονομικός παρά
γοντας διαδραματίζει σημαντικό ρόλο 
και στη διακοπή της φαρμακευτικής 
αγωγής. Είναι χαρακτηριστικό ότι το 
12,4% των ερωτηθέντων δηλώνει 
πως διακόπτει τα φάρμακά του για 
οικονομικούς λόγους. Επίσης, παρό- 
τι η πλειοψπφία των συμμετεχόντων 
(79,2%) θυμάται πως πρέπει να παίρ-

34,8% αναφέρει 
όχι δεν επισκέφθπκε 
γιατρό, Ka0o)s γνωρίζει 
τι πρέπει να κάνει 
λόγω προηγούμενά 
εμπειρίες, ενώ 
13,5% αναφέρει 
ότι συμβουλεύεται 
το Διαδίκτυο

□
 ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

mgeorganta@e-typos.com
έχει την αίσθηση ότι βιάζεται ή δεν 
έχει χρόνο. Το Διαδίκτυο αποτελεί μία 
από τις πηγές που εμπιστεύονται οι 
ασθενείς για να λάβουν μια ιατρική 
απόφαση. Το 13,5% των ερωτηθέ
ντων αναφέρει πως το συμβουλεύ
εται. Αξίζει να σημειωθεί ότι σε πο
σοστό 59,5% οι συμμετέχοντες της 
έρευνας γνωρίζουν πώς μπορούν 
να προλάβουν επιπλοκές από την 
ασθένειά τους, καθώς και πού αλλά 
και πώς μπορούν να βρουν πληρο
φορίες σχετικά με συμπτώματα και 
θεραπείες. ■

νει τα φάρμακα, ένα ποσοστό 27,7% 
διακόπτει τα φάρμακα όταν αισθά
νεται καλύτερα, το 23,3% λόγω του 
ότι φοβάται τις παρενέργειες και το 
12,5% γιατί χρησιμοποιεί εναλλακτι
κές θεραπείες. Ενα ποσοστό 23,3% 
διστάζει να μιλήσει στο γιατρό για τον 
τρόπο ζωής του και τις καθημερινές 
του συνήθειες. Μάλιστα, το 27,3% 
που επισκέπτεται συχνά γιατρό απο
φεύγει να του κάνει ερωτήσεις, γιατί

Το 27,3% που 
επισκέπτεται 

συχνά γιατρό 
αποφεύγει 

να του κάνει 
ερωτήσεις, 

γιατί έχει την 
αίσθηση ότι 

βιάζεται ή όεν 
έχει χρόνο.

Ρϋ
-mm
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1  «Απαιτούνται περισσότεροι απο 1.000 ιατροί»
Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 38 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

Επιφάνεια: 185.9 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΕΝ ΚΑΛΥΠΤΟΝΤΑΙ ΟΙ ΑΝΑΓΚΕΣ

«Απαιτούνται περισσότεροι απο 1.000 ιατροί»
Το πραγματικό μέγεθος του των ελλείψεων σε 

ιατρικό προσωπικό αποκαλύπτει ένα άλλο σημα
ντικό στοιχείο που παραθέτει ο Γιώργος Λαμπρι- 
νός.

«Το πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί αναμφί
βολα έχει επιπτώσεις στην υγεία των εργαζομένων 
της χώρας, θέτει σε κίνδυνο τη Δημόσια Υγεία, κα
θώς αν και οι ανάγκες της χώρας είναι γνωστές και 
απαιτούνται περισσότεροι από 1000 ιατροί εργα
σίας για την κάλυψή τους, αυτή τη στιγμή ο συ

νολικός αριθμός των γιατρών που μπορεί να ασκή
σει καθήκοντα Ιατρού Εργασίας είναι πολύ περιο
ρισμένος και δεν επαρκεί για την κάλυψη των ελ
ληνικών επιχειρήσεων», τονίζει στην "DEAL" ο πρό
εδρος του Πανελλήνιου Συνδέσμου Εταιριών Εξω
τερικών Υπηρεσιών Προστασίας και Πρόληψης.

Υιοθετώντας αυστηρότερα, και περιοριστικά κρι
τήρια ένταξης των ιατρών στον ειδικό κατάλογο 
(που καταγράφει όσους εξ αυτών δεν διαθέτουν 
την ειδικότητα της Ιατρικής της Εργασίας και μπο

ρούν να ασκούν κατ' εξαίρεση καθήκοντα) το 
υπουργείο εντάσσει μόνον 354 άτομα.

Σύμφωνα δε, με στοιχεία της Επιθεώρησης Εργα
σίας, μέχρι την ημερομηνία δημοσίευσης του ει
δικού καταλόγου από 892 Ιατρούς. Οι υπόλοιποι 
οφείλουν να διαθέτουν βεβαίωση από τον Ιατρι
κό Σύλλογο της περιφέρειάς τους, «ότι δεν υπάρ
χει ή δεν είναι διαθέσιμος ιατρός με την ειδικότη
τα Ιατρού Εργασίας στην περιφέρειά τους». Βε
βαιώσεις, οι οποίες δεν παρέχονται εύκολα...



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Itous 141 οι νεκροί από την εποχική γρίπη
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

Επιφάνεια: 66.65 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

r·'·/ LVUVUV.^!/ ^

Itous 141 
οι νεκροί από την 
εποχική γρίπη
Συνεχίζει να αφήνει πίσω του νεκρούς 
και ασθενείς το κύμα της εποχικής γρίπης 
στην οριστική αποδρομή του στη χώρα 
μας. Σύμφωνα με την εβδομαδιαία επι- 
δημιολογική έκθεση του Εθνικού Οργα
νισμού Δημόσιας Υγείας (ΕΟΔΥ, πρώ
ην ΚΕΕΛΠΝΟ), κατά το διάστημα 8-14 
Απριλίου 2019 καταγράφηκαν άλλα έξι 
θανατηφόρα κρούσματα, καθώς και δύο 
εισαγωγές ασθενών με επιπλοκές της 
γρίπης σε Μονάδες Εντατικής θεραπεί
ας (ΜΕΘ). Με φόντο τα 141 μέχρι τώρα 
θύματα της γρίπης, οι ειδικοί του ΕΟΔΥ 
κηρύσσουν σχεδόν τη λήξη της περιόδου 
γρίπης, καθώς αναφέρουν στην έκθεσή 
τους πως «η δραστηριότητα της γρίπης 
κινείται σε χαμηλά, εκτός εποχής επίπε
δα». Από την αρχή της περιόδου, δηλα
δή τον περασμένο Οκτώβριο μέχρι και ης 
14 Απριλίου, καταγράφηκαν 383 σοβαρά 
κρούσματα εργαστηριακά επιβεβαιωμέ
νης γρίπης, εκ των οποίων τα 369 χρει
άστηκαν νοσηλεία σε ΜΕΘ.
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1  «Το φαρμακείο του 2030 θα παρέχει υπηρεσίες
υγείας, ; ώστε ο ασθενής να είναι πλήρως καλυμμένος α
...

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-04-2019

Επιφάνεια: 876.05 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Το φαρμακείο του2030 θα παρέχει υπηρεσίες υγείας; 
ώστε ο ασθενής να είναι πλήρως καλυμμένος από αυτές»
Ο νέος πρόεδρος του Π.Φ.Σ Απόστολος Βαλτός μιλά για το νεο φαρμακείο, την εμπιστοσύνη των πολπών στον

φαρμακοποιό και το νεο περιβάλλον για τα φαρμακεία

Ενημερωτική ημερίδα διοργάνωσε το απόγευμα της Τετάρτης ο Φαρμακευτι
κός Σύλλογος Καβάλας με θέμα «Ενημέρωση για το επαγγελματικό ταμείο». 
Η εκδήλωση έγινε παρουσία του προέδρου του Πανελλήνιου Φαρμακευτικού 
Συλλόγου Απόστολου Βαλτά, του αντιπρόεδρου Σεραφείμ Ζήκα, του Κωνστα
ντίνου Νικολάου, διευθυντή της Prutendial Actuarial Solution και πολλών 
φαρμακοποιών από την περιοχή μας. Τον συντονισμό της συζήτησης στην 
ημερίδα είχε η πρόεδρος του Φ.Σ.ΚΣίσσυ Ρακιτζή.

Γ
ια το παρόν και το 
μέλλον των φαρ
μακείων, τις πο
λύπλευρες υπη
ρεσίες του φαρμακοποι
ού στον πολίτη αλλά και 

το νέο ασφαλιστικό τους 
φορέα μίλησε ο νέος πρό
εδρος του Π.Φ.Σ Απόστο
λος Βαλτάς σε συνέντευξη 
του στη «ΝΕ» και τη Βιβή 
Σοφιανού.

Ποια μορφή θα πάρει το 
σύγχρονο ελληνικό φαρ
μακείο;
Θα εξηγήσουμε στους συ
ναδέλφους μας για το πώς 
η νέα διοίκηση θέλει το 
ελληνικό φαρμακείο. Θα 
προτείνουμε λύσεις για
τί πέρασαν δέκα χρόνια 
μνημονίων όπου τα φαρ
μακεία εξοντώθηκαν οικο
νομικά. Ο φαρμακοποιός 
για να σταθεί στο αντα
γωνιστικό περιβάλλον θα 
πρέπει να αντιμετωπίσει 
και τις διαστρωματώσεις. 
Απευθυνόμαστε στο μικρό 
και το μεγάλο φαρμακείο 
και όχι στις αλυσίδες και 
πιστεύουμε ότι το φαρμα
κείο είναι ένα και η ιδιο
κτησία είναι μία, γιατί έτσι 
λειτουργούμε με την ειδι
κότητα και όχι με την ιδι
ότητα του επιχειρηματία 
την οποία δεν θέλουμε να 
την έχουμε. Ο ρόλος μας 
είναι να παρέχουμε υπη
ρεσίες υγείας. Ο φαρμα
κοποιός έχει την μεγαλύ
τερη αξιοπιστία από τον 
πελάτη σε σχέση με όλους 
όσους εμπλέκονται στον 
χώρο της υγείας. Εμείς 
εκπαιδεύουμε τους φαρ
μακοποιούς για να παρέ
χουμε δωρεάν υπηρεσίες 
υγείας μέσα από το φαρ
μακείο. Να σημειώσουμε 
πως 2.200.οοο πολίτες εμ
βολιάστηκαν από τα φαρ
μακεία και αυτό δείχνει 
πως ο πολίτης έχει στον 
φαρμακοποιό την ευκο
λότερη πρόσβαση.

Ποιοι είναι οι στόχοι της 
νέας διοίκησης;
Ο στόχος μας είναι να ξεκι

νήσουμε ενημερώσεις για 
το «εμβολιαστικόκίνημα» 
για να ευαισθητοποιήσου
με τις ευπαθείς ομάδες. 
Ξεκινήσαμε ένα κύκλο εκ
παιδευτικών σεμιναρίων 
από τις Σέρρες και θα επε
κταθούμε σε πολλές πόλεις 
της Ελλάδας. Σε λίγο και
ρό θα γίνει και στην Κα
βάλα η «εκπαίδευση των 
φαρμακοποιών στην σω
στή χρήση των αναπνευ
στικών συσκευών» για να 
μπορεί ο ασθενής να ξέρει 
πως θα τις χειρίζεται σω
στά. Στην Καβάλα θα στή
σουμε ένα ΙΕΚ παρασκευ
ής Γαληνικών σκευασμά
των και με τον καθηγητή 
ΦαρμακευτικήςΤεχνολογί- 
ας του ΑΠΘ κ. Δάλα που 
θα στήσει με το επιτελείο 
του ολόκληρο εργαστήριο 
για να θυμηθούμε πως σω
στά και με σύγχρονες μεθό
δους φτιάχνουμε τα Γαλη- 
νικά σκευάσματα που εί
ναι οι κρέμες, τακαψάκια, 
τα σιρόπιακλπ. Η Φαρμα
κευτική επιστήμη πρέπει 
να εκσυγχρονιστεί σε νέ
ες συνθήκες πιστότητας. 
Ο φαρμακοποιός θα θυμη
θεί τα φοιτητικά του χρό
νια για να παρέχει υπη
ρεσίες και γνώσεις στους 
νεώτερους. Είναι μεγάλο 
πράγμα να ξέρει ο πολίτης
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πως ο φαρμακοποιός μπο
ρεί να του παρασκευάσει 
ένα πιστοποιημένο, νόμι
μο σκεύασμα που είναι η 
πεμπτουσία του επαγγέλ
ματος του φαρμακοποι
ού. Ότι έφτιαχνε δηλαδή 
ο κλασικός φαρμακοποι
ός, από τα πιο απλά έως 
τα πιο εξειδικευμένα.

Τι σκοπεύετε να αλλάξετε 
στον κλάδο και πως βλέπε
τε το ελληνικό φαρμακείο 
σε δέκα χρόνια;
Θα πρέπει να δώσουμε 
μια νέα πνοή εκσυγχρο
νισμού στα φαρμακεία 
αφού η εποχή της συντα
γής και του κουπονιού έχει 
περάσει. Κάνουμε αποδε
κτό αυτό που οποιαδήποτε 
κυβέρνηση πάει να εφαρ
μόσει περί άλλης συνταγής 
που θα είναι μόνο ηλεκτρο
νική, όμως θα πρέπει να 
μας εξασφαλίσει πως το 
σύστη μα αυτό θα λειτουρ
γεί καλά. Προσπαθούμενα 
δώσουμε ένα νέο πνεύμα 
εκσυγχρονισμού, συμβα
δίζοντας με το ευρωπαϊ
κό συνδικαλιστικό όργα
νο που εκπροσωπεί πάνω 
από 4θ.οοο φαρμακεία. 
Το φαρμακείο του 2030 θα 
είναι εντελώς διαφορετικό 
από ότι σήμερα. Θα παρέ
χει υπηρεσίες υγείας, θα 
μπορεί να έχει εξειδίκευ- 
ση σε πάρα πολλά θέματα, 
ώστε ο ασθενής να είναι 
πλήρως καλυμμένος από 
αυτές. Δεν προσβλέπου
με φυσικά στην κερδοφο
ρία και ότι κάνουμε θα εί
ναι δωρεάν, γιατί θεωρού
με πως με αυτό τον τρόπο 
στους καλύτερους πελά
τες μας τον ΕΟΠΥΥ ή το 
υπουργείο υγείας, όταν 
λέμε ότι παρέχουμε υπη
ρεσίες τέτοιες και γλυτώ
νουν αυτά τα λεφτά, πά
νω σε θεσμικά θέματα θα 
είμαστε ασφαλείς.

Εσείς θέλετε να παράσχε
τε όλα αυτά στο κράτος. 
Το κράτος τι θα παρέχει 
σε σας;
Θα μας παρέχει μια σταθε

ρότητα στηννομοθεσία, στο 
θέμα των ελλειπτικών φαρ
μάκων που είναι τεράστιο 
για τα φαρμακεία και τον 
πολίτη. Γιατί το πρώτο θέμα 
της ημέρας του φαρμακο
ποιού είναι να βρείτο φάρ
μακο που λείπει από τον πε
λάτη του. Εκεί θα πρέπει η 
πολιτεία να κάνει τις ενέρ
γειες για να εξασφαλιστούν 
τα φάρμακα. Είναι αδιανό
ητο οι πολίτες να είναι υπο- 
χρεωμένοινα βρουντο φάρ- 
μακότους, γιατί λείπει, για
τί εξάγεται στο εξωτερικό, 
γιατί κάποιοι κερδοσκο
πούν εκτός των φαρμακο
ποιών.

Θεωρείτε πως οι συνενώ
σεις φαρμακείων θα εξα
σφαλίσουν καλύτερες πα
ροχές στους πολίτες;
Προσανατολιζόμαστε να

κάνουμε άμεσα προτά
σεις για τις συνενώσεις 
των φαρμακείων γιατί 
πιστεύουμε στην λογι
κή πως μερικοί φαρμα
κοποιοί μπορούν να κά
νουν δύο τρεις μονάδες 
μεγαλύτερες, πιο εκσυγ
χρονισμένες, όπως πά
νω σε θέματα διατροφο- 
λογίας κλπ. Αυτό βέβαια 
απαιτεί να ενωθούν οι δυ
νάμεις μας.

Πόσο επιτυχημένο θεω
ρείτε το νέο επαγγελμα
τικό ταμείο για τους νέ
ους φαρμακοποιούς;
Οκ. Νικολάου μίλησεγια 
το επαγγελματικό ταμείο 
που είναι μονόδρομος σή
μερα. Τα επαγγελματικά 
ταμεία είναι πολύ επι
τυχημένα ως δομές και 
ότι πιο εκσυγχρονιστικό

σε ότι αφορά την ασφα
λιστική κάλυψη για τα 
νέα παιδιά. Ο καθένας 
έχει την δυνατότητα να 
δώσει ότι μπορεί και θα 
υπάρχει στο τέλος μια 
ανταποδοτικότητα στην 
σύνταξη. Υπάρχει πλέ
ον η σιγουριά της ευρω
παϊκής ένωσης και τρά
πεζας που εξασφαλίζει 
τα χρήματα αυτά. Είναι 
μια πρόταση για τα νέα 
παιδιά, είναι το τρίπτυχο 
καθημερινότητα, θεσμι
κά προβλήματα, επίλυση 
του ωραρίου που έχει δη
μιουργήσει κανιβαλισμό 
μεταξύ των φαρμακείων 
και είναι λάθος του κρά
τους που επέτρεψε τους 
«τυχάρπαστους» να λει
τουργούν σε βάρος του 
εφημερεύοντος φαρμα
κείου.
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1  ΤΟΛΜΑΝ' ΩΡΕ ΤΑ ΠΑΛΙΚΑΡΙΑ;
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,14 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

Επιφάνεια: 922.38 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 3500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΚΡΥΒΟΝΤΑΙ ΣΤΗΝ ΑΣΥΛΙΑ

ΠΑΛΙΚΑΡΙΑ 
ΤΗΣ ΦΑΚΗΣ 
ΠΟΛΑΚΗΣ ΚΑΙ 
ΚΑΜΜΕΝΟΣ
ΖΕΑ. 14 I
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1  ΤΟΛΜΑΝ' ΩΡΕ ΤΑ ΠΑΛΙΚΑΡΙΑ;
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,14 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

ΤΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ ΔΙΑΜΑΝΤΗ

Ο Πολάκης που κρίνει τους 
πάντες κάνει ό,τι μπορεί 
για να μην κριθεί από τη 

Δικαιοσύνη για όσα ο ίδιος 
υποστηρίζει όχι είναι αληθινά.

Φοβάται, άραγε;

ΤΟΛΜΑΝ1 ΩΡΕ 
ΤΑ ΠΑΛΙΚΑΡΙΑ;

Πολάκης και Κομμένος κρύφτηκαν πίσω από τον νόμο περί ευθύνης 
υπουργών για υποθέσεις... συκοφαντικής δυσφήμησης

Ν
χροπιασπκό, κατάπτυστο 
και άλλους παρόμοιους 
χαρακτηρισμούς έχει 
προσδώσει, κατά καιρούς, 
ο Αλέξης Τσίπρας στο πε
ρίφημο άρθρο 86 του Συ
ντάγματος για την ευθύνη 
των υπουργών. Μάλιστα, 
τη δήθεν αλλαγή του την είχε κάνει σημαία, 
τόσο προεκλογικά όσο και στη διαδικασία της 
Συνταγματικής Αναθεώρησης, φτάνοντας στο 
σημείο να κατηγορήσει την αντιπολίτευση ότι 

ενδόμυχα δεν θέλει να καταργηθεί. Ο ΣΥΡΙΖΑ 
τελικά, όχι ενδόμυχα, αλλά εξόφθαλμα, έδειξε 
ότι κρύβεται πίσω από τις προβλέψεις του νό
μου περί ευθύνης υπουργών, «ντιλάροντας» 
παράλληλα με τον Π. Καμμένο, ώστε για μια 
ακόμη φορά να τον βγάλουν λάδι.

Ο δε επαναστάτης -σύμφωνα με στε
λέχη της αντιπολίτευσης- Παύλος Πολάκης 
ζήτησε χθες στην επιτροπή Δεοντολογίας της 
Βουλής, με τη σειρά του, ιη μετατροπή της 
δικογραφίας του (που διαβιβάστηκε έπειτα 
από μήνυση για συκοφαντική δυσφήμηση 
του Α. Γεωργιάδη) από βουλευτική σε υπουρ
γική. Πράγμα που σημαίνει ότι ουσιαστικά οι 
υποθέσεις «παγώνουν», καθώς απαιτείται η 
συγκρότηση προανακριτικής επιτροπής για 
να προχωρήσουν. Αυτό, μάλιστα, το επιχείρη
μα επικαλέστηκε σε ανακοίνωση-εμπαιγμό ο 
πρόεδρος της Επιτροπής Δεοντολογίας, Τάσος

ΤΟ... ΔΕΚΑΚΙΣ 
ΕΞΑΜΑΡΤΕΙΝ

Ούτε μία ούτε δύο, αλλά τουλάχιστον δέκα φορές υπουργοί του ΣΥΡΙΖΑ είχαν «εκλιπα
ρήσει» να ενταχθούν στις ευεργετικές διατάξεις. Πρωταθλητής αναδεικνύεχαι ο πρώην 
υπουργός Πόνος Κομμένος, καθώς τουλάχιστον έξι φορές το ζήτησε και έξι φορές οι βου
λευτές του ΣΥΡΙΖΑ τον προστάτευσαν, σε σημείο που η Νιόρα Μπακογιάννη είχε εμπνευ
στεί τον χαρακτηρισμό «κότα τρίλειρη και μακροπουπουλάτη» για τον πρώην υπουργό. 
Στον μακρύ κατάλογο των υπουργών ίου Τσίπρα που άλλα έλεγαν και άλλα έκαναν σε 
σχέση με την υπουργική ασυλία συμπεριλαμβάνονχαι ο Ν. Παππάς, η Ολγα Γεροβασίλη, 
αλλά (ξανά) και ο Π. Πολάκης, ύστερα από έγκληση της Ομοσπονδίας Εργαζομένων 
Δημοσίων Υπαλλήλων (ΠΟΕΔΗΝ) για συκοφαντική δυσφήμηση. Την ώρα, δηλαδή, που 
καταγγέλλουν to νόμο περί ευθύνης υπουργών, χρησιμοποιούν τις εν λόγω διατάξεις για 
να σωθούν από τα δικαστήρια και μια πιθανή καταδίκη. Και μάλιστα σε υποθέσεις που 
σε καμία περίπτωση δεν ασκούσαν τα υπουργικά τους καθήκοντα, αφού οι περισσότερες 
υποθέσεις αφορούν συκοφαντικές αναφορές προς πολιτικούς τους αντιπάλους.

Κουράκης, ιαχυριζόμενος ότι υπάρχει η δυνα
τότητα δίωξης, ξεχνώντας όχι ακόμα και στην 
περίπτωση που κατατεθεί αίτημα (για μια απλή 
μήνυση) απαιτείται έγκριση χης Ολομέλειας με 
πλειοψηφία 151 βουλευτών, δηλαδή απαιτείται 
η συναίνεση της κυβερνητικής πλειοψηφίας!

Σε κάθε περίπτωση, ο αναπληρωτής 
υπουργός Υγείας και ο πρώην υπουργός Εθνι
κής Αμυνας πέτυχαν να διαθέτουν το ακατα
δίωκτο και μάλιστα για αδικήματα που δεν 
εμπίπτουν στα υπουργικά τους καθήκοντα! 
Υπό την ομπρέλα των «συντρόφων» τους, οι 
οποίοι ικανοποίησαν με συνοπτικές διαδικα
σίες τα αιτήματα τους, αυτοανακηρυχθηκαν 
αθώοι, την ώρα που άλλοι -σύμφωνα με τον 
πρωθυπουργό- θα πρέπει να προσέλθουν στις 
δικαστικές αίθουσες για να αποδείξουν την 
αθωότητά τους! Εις εξ αυτών είναι ο βουλευτής 
της Δημοκρατικής Συμπαράταξης, Ανδρέας 
Λοβέρδος, που με παρρησία αιτήθηκε να αρ
θεί η ασυλία, αλλά και ο βουλευτής της Ν.Δ., 
Μάριος Σαλμάς, των οποίων η ασυλία ήρθη 
ομόφωνα.

ΠΡΟΕΞΟΦΛΗΣΕ ΔΙΠΞΕΙΣ
Αντιθέτως, ο Πάνος Καμμένος έστειλε σχετικό 
υπόμνημα, δίχως μάλιστα να επικαλεστεί κά
ποιο επιχείρημα, ενώ ο κ. Πολάκης βρέθηκε 
στην Επιτροπή για να δώσει εξηγήσεις. Ανι’ αυ
τού συνέχισε να συκοφαντεί τον Α. Γεωργιάδη, 
ενώ προανήγγειλε ότι ο αντιπρόεδρος της Ν.Δ. 
θα βρεθεί στη θέση του Α. Λοβέρδου, δηλαδή 
θα κληθεί από την Εισαγγελία να καταθέσει ως 
ύποπτος για την υπόθεση Novartis.

Στις ερωτήσεις βουλευτών της αντιπολί
τευσης σχετικά με την προέλευση των «πληρο
φοριών» ίου, εκείνος απάντησε ότι έχει στείλει 
το σχετικό «πάκο» στην Ελένη Τουλουπάκη. 
Το ξέρει, ισχυρίστηκε, με βάση τα στοιχεία που 
έχει δώσει στην Εισαγγελία, για να προσθέσει 
-με το γνωστό του ύφος- ότι «του έρχεται και 
αυτού σε λίγες μέρες»! «Από τα στοιχεία που 
πήγα και όλα όσα ακούστηκαν στην εξεταστική, 
η υπόθεση Γεωργιάδη θα πάρει τον ίδιο δρόμο 
με τον Λοβέρδο. Αλλωστε υπάρχει επίσημη 
ανακοίνωση από την Εισαγγελία Διαφθοράς 
ότι η υπόθεσή του βρίσκεται σε έρευνα, άρα τι 
σημαίνει; Οτι βρέθηκαν κάποια στοιχεία και 
το ψάχνουν περαιτέρω. Αλλωστε, με τόσες 
μηνύσεις και τόσες υποθέσεις που έχω στη 
Δικαιοσύνη, έχω πάρει μεταπτυχιακό στη Νο
μική», φέρεται να είπε.

0 ΨΕΥΤΗΣ ΚΑΙ 0 ΔΗΘΕΝ ΚΛΕΦΤΗΣ
Επανερχόμενος ο Ε Γεωργαντάς στην υπόθεση 
της συκοφαντικής δυσφήμησης, ρώτησε τον κ. 
Πολάκη για ίο αν οι offshore είναι αντικείμενο 
του υπουργείου Υγείας, δεδομένου ότι με την 
επίκληση του άρθρου 86, υποστηρίζει ότι το 
αδίκημα έγινε κατά τη διάρκεια της άσκησης 
των υπουργικών καθηκόντων κι όχι επ’ ευκαι
ρία. Οχι μόνο δεν είπε κουβέντα, αλλά το ίδιο 
έκανε όταν ο κ. Γεωργαντάς του έδωσε την ευ
καιρία να ανακαλέσει, με δεδομένο ότι εταιρεία 
του κ. Γεωργιάδη που δήθεν ήταν offshore, 
αποδείχτηκε εταιρεία περιορισμένης ευθύνης. 
Αντί ο κ. Πολάκης να προχωρήσει έστω σε 
μια... διόρθωση, έχοντας κρυφτεί πίσω από το 
άρθρο 86, επιτέθηκε στον Αδωνι Γεωργιάδη 
τον οποίο χαρακτήρισε κλέφτη, μίλησε για 
φθηνό αντιπερισπασμό σε αυτά που έρχονται 
και πρόσθεσε: «Εγώ έπιασα τον κλέφτη και 
εκείνος μου κάνει μήνυση για συκοφαντική 
δυσφήμηση, επειδή του μίλησα άσχημα. Αν 
θέλουν ας με πάνε με τον νόμο περί ευθύνης 
υπουργών».
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1  ΕΝΑ HOTSPOT ΓΙΑ ΞΕΧΑΣΜΕΝΑ ΠΑΙΔΙΑ ΣΤΗΝ ΑΘΗΝΑ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,28-29 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

Επιφάνεια: 1725.29 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 3500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΠΑΙΔΟΝ «ΑΓΙΑ ΣΟΦΙΑ» t

ΕΝΑ HOTSPOT 
ΓΙΑ ΞΕΧΑΣΜΕΝΑ 
ΠΑΙΔΙΑ 
ΣΤΗΝ ΑΘΗΝΑ
ΣΕΛ. 28-29
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1  ΕΝΑ HOTSPOT ΓΙΑ ΞΕΧΑΣΜΕΝΑ ΠΑΙΔΙΑ ΣΤΗΝ ΑΘΗΝΑ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,28-29 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-04-2019

ΤΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΣ ΤΣΙΒΓΟΥΛΗ

Σ
ας παρακαλώ, βο
ηθήστε με να φύγω 
από εδώ, δεν αντέ
χω άλλο, θέλω να 
γυρίσω στο σπίτι 
μου... Εχουν γίνει 
πολλά, πριν από 
έναν μήνα κάποιοι 
εδώ μέσα τράβηξαν μαχαίρι, έπαιξα ξύλο 
μαζί τους για να γλιτώσω, δεν αντέχω άλλο 
σάς λέω». Είναι τα λόγια του Φώντα, ενός 
1 δχρονου αγοριού που βρίσκεται εδώ και 

τρεις μήνες με εισαγγελική εντολή στο νο
σοκομείο παίδων «Αγία Σοφία». Τον βρίσκω 
καθισμένο σε ένα σπασμένο παγκάκι στο 
προαύλιο του νοσοκομείου, λίγη ώρα μετά 
τη διαμαρτυρία των εργαζομένων του, που 
ζητούν να φιλοξενηθούν περίπου 40 εγκα- 
ταλελειμμένα παιδιά σε κατάλληλες δομές 
και όχι εδώ στο νοσοκομείο, σε δωμάτια 
που προορίζονται για ασθενείς.

Τα βίαια περιστατικά με ανήλικους 
πρωταγωνιστές έχουν γίνει εφιάλτης για τους 
εργαζομένους στο νοσοκομείο, οι οποίοι βρί
σκονται σε ιδιαίτερα δύσκολη θέση, καθώς 
καλούνται να αναλάβουν ευθύνες που δεν 
τους αναλογούν και δεν γνωρίζουν πώς να 
χειριστούν τέτοιες συμπεριφορές.

Ακόμη και οι παιδοψυχολόγοι, όπως 
λένε, σηκώνουν τα χέρια ψηλά, καθώς τα πε
ριστατικά τα οποία πρέπει να αντιμετωπίσουν 
είναι πολλά και σύνθετα, συμπεριλαμβανο
μένων και των παιδιών που νοσηλεύονται. 
Μπαίνοντας στο γραφείο ίου συλλόγου τους, 
με οδηγούν στο παράθυρο για να μου δείξουν 
στο πίσω μέρος του νοσοκομείου κάποια σπα
σμένα αντικείμενα, από μια φασαρία ανάμεσα 
στα παιδιά που φιλοξενούνται.

«Το προσωπικό δεν είμαστε δεσμοφύ
λακες, εμείς είμαστε εδώ για να παρέχουμε 
νοσηλεία» λέει ο πρόεδρος του συλλόγου 
εργαζομένων του νοσοκομείου, Δημοσθένης 
Κωνσταντόπουλος, που έχει δει μπροστά του, 
όπως λέει, υπάλληλο σεκιουριτι στην είσοδο 
να γρονθοκοπείται από έφηβο που ήθελε να 
φύγει από ίο νοσοκομείο, νοσηλεύτριες αλλά 
και δασκάλους να δέχονται χην επιθετική 
συμπεριφορά ανηλίκων και να μη γνωρίζουν 
πώς να χειριστούν τα περιστατικά αυτά.

ΕΚΤΟΣ ΟΡΙΟΝ
Η κατάσταση είναι αφόρητη και για τα ίδια 
τα παιδιά. Ο Φώντας λέει πως έχει φθάσει 
στα όριά του, όπως και ο 12χρονος αδελφός 
του ο Μάριος, που έχει γείρει το κεφάλι στον 
ώμο του, δείχνοντας τελείως απορροφημέ- 
νος από ένα παιχνίδι στο κινητό του. «Δεν 
θέλω να μείνω άλλο εδώ» είναι η μοναδική 
κουβέντα του και συνεχίζει ανέκφραστος να 
κοιτά το κινητό του.

«Είμαστε τρία αδέλφια» λέει ο Φώντας 
και αναφέρει πως η μικρότερη αδελφή τους, 
που είναι 8 ετών, με εντολή εισαγγελέα έχει 
βρεθεί σε άλλο ίδρυμα. Για χο 15χρονο αγόρι 
η ταλαιπωρία τους οφείλεται στο ότι η μητέρα 
τους δουλεύει πολλές ώρες σε ένα εργοστάσιο 
στον Ασπρόπυργο και αυτό πιστεύει πως οδή
γησε στο να βρίσκονται σήμερα μακριά της.

«Δεν έχουμε γνωρίσει πατέρα, τη μάνα 
μας μόνο είχαμε, που δουλεύει όλη μέρα για 
να μας μεγαλώσει. Γυρνάει σήμερα κάποιος 
εδώ και μου λέει “καλύτερα να μπεις σε ίδρυ
μα, η μάνα σου σας έχει παραμελήσει και 
χρειάζεστε κάποιον να σας υποστηρίξει”.

Τα βίαια περιστατικά με ανήλικους πρωταγωνιστές είναι πλέον 
καθημερινότητα στο «Αγία Σοφία», το οποίο φιλοξενεί 
40 εγκαταλελειμμένα παιδιά, με τους εργαζόμενους 
να καλούνται να αναλάβουν ευθύνες που δεν τους αναλογούν. 
Τα χέρια ψηλά σηκώνουν ακόμη και οι παιδοψυχολόγοι. 
«Βοηθήστε με να φύγω από εδώ», εκλιπαρεί 15χρονος
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ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ 
ΚΑΙ ΔΟΜΩΝ

Ομως εγώ δεν θέλω να πάω σε ίδρυμα, θέλω 
να πάω στο σπίτι μου, θέλω να μας δώσουν 
μια δεύτερη ευκαιρία να είμαστε όλοι μαζί».

Είναι η στιγμή που μπαίνει στη συ
ζήτηση ένα 20χρονο κορίτσι, η Ραφαηλία, η 
οποία συστήνεται ως φίλη της μητέρας των 
δυο παιδιών και υποστηρίζει πως βρίσκεται 
πάντα μαζί τους για να τα προσέχει και έχει 
έλθει μαζί τους στο νοσοκομείο ως συνοδός 
τους. Γιατί βρίσκονται τότε εδώ, αφού υπάρχει 
κάποιος άνθρωπος κοντά τους; τη ρωτώ, αλλά 
απάντηση δεν υπάρχει. Λέει πως οότε και η 
ίδια καταλαβαίνει το γιατί.

Μου δείχνει ίο δωμάτιό τους στον έκτο 
όροφο του νοσοκομείου, όπου υπάρχουν 
μέσα απλωμένα ρούχα, καθώς οι μπαλκονό- 
πορτες είναι ασφαλισμένες και ίο παράθυρο 
μπορεί να μένει μόνο μισάνοιχτο, ποτέ ανοι
χτό, για λόγους ασφαλείας. Ενας δάσκαλος 
έρχεται καθημερινά στο δωμάτιο και τους 
κάνει από μίση έως δύο ώρες μάθημα, πολλά 
παιδιά όμως αντιδρούν και δεν γίνεται οότε 
αυτό. Τις υπόλοιπες ώρες τα δυο αδέλφια 
περιφέρονται άσκοπα στο προαύλιο και σε 
άλλους χώρους του νοσοκομείου ή μένουν 
κλεισμένα στο δωμάτιό τους.

«Ευθύνες δεν αναλαμβάνει κανείς 
για τίποτα, μας λένε πως ο μικρός έχει πα- 
ραβατική συμπεριφορά, μα πώς να μην έχει 
παραβατική συμπεριφορά αυτό το παιδί εδώ 
μέσα; Το βλέπεις επιθετικό, αλλά η ψυχή του 
δεν περιγράφεται...» λέει η Ραφαηλία.

«Τα παιδιά αυτά δεν φταίνε σε τίποτα, 
αλλά δεν θα έπρεπε να είναι εδώ. Κανονικά 
θα έπρεπε να δεχόμαστε παιδιά μέχρι 10 ετών 
κι έρχονται έως και έφηβοι 17 χρόνων, που 
δεν μπορούν να τους ελέγξουν μια-δυο νοση- 
λεότριες που μένουν στις βραδινές βάρδιες 
για να φροντίζουν τους ασθενείς» τονίζει
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βλέμμα, και το 11 χρονο παιδί τους, ο Κυριά
κος, έχουν βγει από το δωμάτιο του νοσοκο
μείου για μια βόλτα, στο ίδιο προαύλιο, για 
να περάσει η ώρα τους, όπως λένε.

«Είμαστε άνεργοι, ζούσαμε με ένα επί
δομα και νοικιάζαμε ένα σπίτι με 160 ευρώ, 
για να μας μένουν και λίγα χρήματα για φα
γητό, όμως μας είπε η κοινωνική λειτουργός 
πως πρέπει να βρούμε καλύτερο σπίτι για το 
παιδί» λέει ο κ. Νίκος. Ποια θα είναι η συνέ
χεια και πότε, δεν γνωρίζουν. Η ευαισθησία 
των αρμοδίων μέχρι εδώ έχει φθάσει, στο 
κατώφλι του νοσοκομείου, που το έχουν με
τατρέψει σε ίδρυμα ερήμην των εργαζομένων, 
οι οποίοι μπορεί ανά πάσα στιγμή να βρεθούν 
υπόλογοι απέναντι σε όλους, και σε ασθενείς 
και στους ταλαίπωρους της ζωής που φιλο
ξενούν, αναζητώντας καθημερινά τρόπο να 
συνυπάρξουν αρμονικά όλοι μαζί.

«Λένε ότι βγήκαμε από τα μνημόνια, 
όμως σηκώνουν τα χέρια ψηλά σε ένα τέτοιο 
μείζον κοινωνικό ζήτημα. Εδώ μιλάμε για 
τον πυρήνα του κοινωνικού κράτους, δεί
χνει πόση έλλειψη ευαισθησίας έχει αυτό 
το κράτος. Είναι κρίμα, είναι αδιανόητο όλο 
αυτό» καταλήγει ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, 
Μ. Γιαννάκος.

Ο ΕΙΣΑΓΓΕΛΕΑΣ ΠΑΡΑΝΟΜΕΙ 
ΑΠΕΝΑΝΤΙ ΣΤΑ ΠΑΙΔΙΑ,
ΤΑ ΣΤΕΛΝΕΙ ΕΔΩ ΓΙΑΤΙ ΔΕΝ ΕΧΕΙ 
ΚΑΠΟΥ ΑΛΛΟΥ ΝΑ ΤΑ ΣΤΕΙΛΕΙ

Δ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΟΠ ΟΥΛΟΣ

αύξηση της προσφυγικής ροής, ούτε και στην 
απο-ιδρυματοποίηση, όπως εξηγεί ο κ. Κων- 
σταντόπουλος.

ΣΕ ΘΑΛΑΜΟΥΣ ΑΣΘΕΝΠΝ
«Στις προηγούμενες κινητοποιήσεις που κά
ναμε, είχε γίνει μια κυβερνητική σύσκεψη στις 
οποίες μετείχαν ο κ. Ξανθός και η κα Φωτίου, 
που είναι υπεύθυνη για τις προνοιακές δομές 
και η εισαγγελέας του Αρείου Πάγου. Αποφασί- 
στηκε όλα αυτά ία περιστατικά να προωθηθούν 
σε προνοιακές μονάδες και οι εισαγγελικές 
εντολές να γίνονται προς το Εθνικό Κέντρο 
Κοινωνικής Αλληλεγγύης. Αυτό δεν προχώ
ρησε καθόλου, καθώς δεν υπάρχει τίποτα, ούτε 
προσωπικό ούτε δομές. Ο εισαγγελέας παρα
νομεί απέναντι στα παιδιά, τα στέλνει εδώ γιατί 
δεν έχει κάπου αλλού να τα στείλει» αναφέρει 
ο κ. Κωνσταντόπουλος, για να διαπιστώσω 
στη συνέχεια πως δεν είναι μόνο παιδιά εδώ, 
υπάρχουν και οικογένειες και μια μητέρα, με 
ένα τρίχρονο παιδί στην αγκαλιά. Ολοι ζουν 
σε θαλάμους ασθενών μέχρι να βρεθεί κάποιο 
ίδρυμα και οι διαδικασίες κυλούν αργά.

Ο κ. Νίκος σε αναπηρική πολυθρόνα, 
δίπλα η σύζυγός ίου, μια γυναίκα με απλανές

γνωρίζουν με τα μικρά τους ονόματα, προ
σπαθούν όσο είναι δυνατόν να ία προσέχουν, 
δεν μπορούν ωστόσο να προσφέρουν όλα 
όσα χρειάζονται ία παιδιά σε αυτή χην ηλικία.

Δεν είναι πρωτοφανές για το νοσο
κομείο να φιλοξενεί προσωρινά παιδιά με 
εισαγγελική εντολή, όμως ο αριθμός τους 
έχει αυξηθεί υπερβολικά κι αυτό συμβαί
νει επειδή δεν υπάρχει καμία πρόοδος οότε 
στη δημιουργία νέων δομών, όπως είχαν 
δεσμευθεί οι αρμόδιοι πως θα γίνει με την

Ε
πιστρέφω στο προαύλιο ύστερα 
από αρκετή ώρα. Τα «εγκαταλε- 
λειμμένα παιδιά», όπως τα λένε, 
παραμένουν εδώ, στην παρέα 
τους έχουν προστεθεί κι άλλα, που αναζη
τούν κάτι να κάνουν για να περάσουν τον 

χρόνο τους και να εκτονώσουν την αυξημένη 
ενέργεια τους. Ο εξάχρονος Βαλάντης μαζί 
με τον 13χρονο Φίλιππο τρέχουν προς την 
άδεια από παιχνίδια παιδική χαρά, δείχνουν 
όμως χαρούμενοι. Νοσηλευτές και γιατροί ία

ο κ. Κωνσταντόπουλος και περιγράφει τις 
απαράδεκτες συνθήκες που δημιουργοόνται 
καθημερινά στο νοσοκομείο και για χα παιδιά, 
αλλά και για τους ίδιους τους εργαζομένους.

«ΛΕΙΤΟΥΡΓΟΥΝ ΣΑΝ ΣΥΜΜΟΡΙΕΣ»
«Είναι αδύνατον να τα κρατήσεις εγκλωβισμένα 
σε ένα δωμάτιο ή σε ένα προαύλιο νοσοκο
μείου, θα τα βρεις στην Ομόνοια, στο Θησείο, 
μέχρι και στην Κηφισιά έχουμε εντοπίσει παιδί. 
Λειτουργούν σαν συμμορίες, είναι επιθετικά, 
κάνουν διακίνηση ναρκωτικών, βγαίνουν έξω

ανά τριάδες και κλέβουν κινητά κι ό,τι βρουν 
μπροστά τους. Δεν γεννήθηκαν παραβάτες, 
δεν φταίνε, αλλά έτσι όπως είναι η κατάσταση, 
δημιουργείται κι εδώ μέσα η παραβατικόιητα, 
προσπαθώντας να κάνουν ομάδες και να βά
λουν τους δικούς τους κανόνες. Είναι παιδιά 
προσφύγων τα μισά, υπάρχουν πολλά Ρομά 
και παιδιά από διαλυμένες, άπορες οικογένειες. 
Εχει δημιουργηθεί ένα hotspot μέσα στο νο
σοκομείο, χωρίς να υπάρχουν οι στοιχειώδεις 
δομές που θα παρέχουν ασφαλείς συνθήκες 
και για τα παιδιά και για τους εργαζομένους» 
λέει ο κ. Κωνσταντόπουλος και εξηγεί τον πα-

ραλογισμό με τον οποίο βρίσκονται καθημερινά 
αντιμέτωποι.

«Εχουμε βρεθεί και στο εδώλιο του κα
τηγορουμένου για εξαφάνιση παιδιού. Οταν 
φεύγει ένα παιδί, που όπως βλέπετε δεν είναι 
καθόλου δύσκολο να συμβεί, στέλνουμε φαξ 
σιο αστυνομικό τμήμα, από εκεί ενημερώνεται ο 
εισαγγελέας, ο οποίος έρχεται εδώ και λέει όσοι 
ήταν στη βάρδια θα πάνε να καταθέσουν στο 
αστυνομικό τμήμα. Οταν επιστρέψει το παιδί, 
πανηγυρίζουμε από χαρά, στέλνουμε ξανά 
με όλη αυτή ιη σειρά την ενημέρωση στους 
αρμόδιους και αυτό συμβαίνει πολύ συχνά».

ΠΡΙΝ ΑΠΟ ΕΝΑΝ ΜΗΝΑ 
ΚΑΠΟΙΟΙ ΕΔΩ ΜΕΣΑ ΤΡΑΒΗΞΑΝ 
ΜΑΧΑΙΡΙ, ΕΠΑΙΞΑ ΞΥΛΟ 
ΜΑΖΙ ΤΟΥΣ ΓΙΑ ΝΑ ΓΛΙΤΩΣΩ, 
ΔΕΝ ΑΝΤΕΧΩ ΑΛΛΟ ΣΑΣ ΛΕΩ!

ΦΩΝΤΑΣ, 15 ΧΡΟΝΩΝ
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